
Interpelácia č. 3/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som sa opýtať tuná vedenia mesta, či vie, či niektorí poslanci sú akcionármi 

Trebišovskej teplárenskej spoločnosti, či má nejaké také informácie. Či niektorí poslanci 

terajší, alebo minulí tiež sú akcionármi. Ja sa pýtam, lebo tak sa ma pýtajú ľudia, či vedia, či 

niektorí sú akcionármi. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ktorej spoločnosti? 

 

MVDr. Hrdlík: 

Trebišovskej teplárenskej, alebo matky Trebišovskej teplárenskej.  

 

PhDr. Čižmár: 

Takou informáciou ja nedisponujem.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Pýtam sa, mňa sa pýtajú. Ideme ďalej. 

Chcel by som sa opýtať tuná zástupcu, vidím, že tu není, pán riaditeľ trebišovského bytového 

podniku. Chcem sa opýtať, že či s tými peniazmi tých 400 tis. eur, čo sme vrátili pred troma 

rokmi, či oni urobili nejaké opatrenia, lebo vtedy zistili, že tie rozvody nezodpovedajú vtedy 

tej čiastke a sa vrátili. Či má pán inžinier poznatok, či sa urobili dajaké opatrenia. Trebišovská 

teplárenská urobila nejaké opatrenia za tých 400 tis., čo sme jej vrátili? Urobili nejaké nové 

rozvody?  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán Ing. Číž, do mikrofónu.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Ale ja myslím, nie rozvody nové, ale tie rozvody pani doktorka, čo sme im vrátili tých 400 tis. 

eur, ktoré oni deklarovali, že zle ohodnotené boli. 

 

... diskutujúci nebol prihlásený 

 

MVDr. Hrdlík: 

Čiže urobili za tých 400 tis. opatrenia. 

 

... diskutujúci nebol prihlásený 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ale ja sa pýtam pána tuná tohto. 

 

Ing. Číž: BP 



Pokiaľ ja mám informácie, všetky opatrenia boli spravené komplet nové rozvody, ale táto vec 

sa Bytového podniku netýka, pretože Bytový podnik skončil s tepelnými rozvodmi, 

s tepelným hospodárstvom.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Čiže ja sa pýtam takto, my sme predali Trebišovskej teplárenskej rozvody a potom po roku 

a pol oni chceli od nás súdnou cestou vymáhať 400 tis., alebo 380 tis. naspäť vrátiť peniaze, 

lebo my sme ich uviedli do omylu, že sme nejak nadhodnotili sumu tej Trebišovskej tepelné 

hospodárstva. A sa pýtam teraz, však my sme tú sumu vrátili, lebo sme sa nechceli súdiť, 

žeby už nebol 35 súdny spor, či oni urobili potom, keď sme vrátili im tie peniaze, či má pán 

inžinier nejaké vedomosti, či urobili oni nejaké opatrenia. 

 

Ing. Číž: BP 

Neviem, či tie opatrenia, ktoré boli robené, boli robené v rámci vrátených financií, o tom 

nemám informácie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Môžeme požiadať spoločnosť Trebišovskú energetickú, aby nám ... nedokončená 

interpretácia 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ja som tu prišiel v tomto volebnom roku, prednášam v mojich interpeláciách myšlienky ľudí, 

ktorí chodia za mnou. Ja viem, že sa to niekomu nepáči, ale keď tí ľudia prišli za mnou a dali 

mi otázku a ja neviem odpovedať, tak sa pýtam tuná na mestskom zastupiteľstve tie otázky, 

ktoré oni mi dali. Oni to počúvajú doma a teraz, dobre, čiže áno, nevie pán inžinier. Čiže 

dobre, aj to je odpoveď.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


